
Poštovani prijatelji, stonoteniseri, 
 
Kao što ste verovatno već upoznati , moj mandat kao Predsednika 
Stonoteniskog saveza Srbije ističe I novi izbori za Predsednika saveza 
kao I za  sva radna tela Stonoteniskog saveza Srbije ( STSS ) su 
zakazani za 20. Novembar 2021. Tim povodom bih hteo da Vam se  
lično obratim I u najkraćim crtama podelim sa Vama šta je to 
urađeno, šta započeto ,gde se grešilo I šta su planovi za naredne 
četiri godine mog tima I mene ako mi se ukaže poverenje I da šansa 
da zajedno nastavimo unapređenje  stonog tenisa u Srbiji. 
 
Kada sam pre četiri ( 4 ) godine na nagovor velikog broja ljudi 
prihvatio da preuzmem ulogu Predsednika STSS-a zajedno za svojim 
timom ljudi zatekao sam veoma tešku situaciju u svakom pogledu. 
Ono što je bilo veoma upečatljivo su: 
 

1. Veliki finansijski dugovi – 11 000 000,00 rsd  
2. Otkazivanje tehničkog sponzora , kompanije TIBHAR 
3. Ogromno nezadovoljstvo svih nas stonotenisera  
4. Loša reputacija na međunarodnoj sceni 
5. Veoma negativnu sliku o nama unutar Olimpijskog Komiteta 

Srbije (OKS) I Ministarstvo Omladine I Sporta ( MOS) 
 
Tokom mog mandata kao Predsednika STSS-a tim ljudi oko mene se 
menjao ali entuzijazam, želja, rad, pa na kraju i rezultati koji su 
postignuti mi daju uverenje da sada STSS u mnogome bolje izgleda, 
funkcioniše I ima perspektivu da nastavi da raste I da pruži podršku 
svima Vama , stonoteniskim radnicima I ljubiteljima našeg ping 
ponga. U prilog ovome dopustite mi da Vam iznesem nekoliko 
činjenica šta je to urađeno u poslednjih četiri ( 4 ) godine. 
 
 
 
 
 



FINANSIJSKA STABILNOST:  od nasleđenog duga od 11 miliona RSD            
 Do pozitivnog poslovanja 

 
STSS je svoje nasleđene dugove gotovo u potpunosti vratio, budžet je 
povećan sa 11 MIO na 14 MIO RSD od strane MOS, OKS finansijski 
podržava razvoj našeg sporta kroz razna novčana davanja za naše 
takmičare I trenere . STSS posluje bez gubitaka redovno ispunjavajući 
svoje obaveze. 

 
Kako smo do toga došli: pre svega domaćinskim poslovanjem. 
Međunarodni turniri koje je STSS organizovao u prethodnim 
godinama su uvek donosili finansijsku korist ( za razliku od ranijih 
godina gde su turniri bili u minusu I do čak 20 000 € !!!!). 
 Preko 40 000 € je zarada STSS-a od turnira koje smo  uspešno 
organizovali a za koje smo uvek bili pohvaljeni od strane ETTU-a I 
ITTF-a. Bespotrebna putovanja, razne “ reprezentacije “ I mnoge 
druge stvari koje su nas dovele do velikih finansijskih poteškoća su 
jednostavno prekinuti I finansijski  fokus je stavljen na takmičare i 
njihove pripreme I takmičenja. 
Takođe, sklopljeni su I sponzorski ugovori I ugovorena je saradnja sa 
dosta kompanija koje su novčano pomogle STSS. Pre svega ISET , 
Rosa, VodaVoda, Europcar, Pneumaster, Swisslion … 
 
TEHNIČKI SPONZOR:  

 
Nakon otkazivanja prethodnog sponzora STSS je sklopio veoma 
dobar ugovor sa Nemačkom kompanijom GEWO. Uz dogovorenu  
količinu stonoteniske opreme ( tekstil, loptice stolovi,… ) GEWO je  
na naše ( mog tima I mene )  insistiranje dobio zastupnika za svoje 
proizvode na teritoriji SRB I   podržao  naše dve ( 2 ) perspektivne 
igračice u njihovom daljem razvoju. Oprema koja je dobijena , a pre 
svega tu mislim na stolove , je takođe predata na korišćenje 
određenim klubovima sa namerom da se uslovi za bavljenje stonim 
tenisom unaprede I da se omogući što veća podrška Vama klubovima 
koji I činite najbitniji deo našeg sporta. 



ATMOSFERA , NEZADOVOLJSTVO: 
 
 
 
Bilo je ogromno u momentu kada sam se sa svojim timom uputio u 
ovu ” avanturu ”. Loš rad kroz sve selekcije, problem sa stipendijama, 
odricanje od najboljih igrača, nepostojanje adekvatnih priprema, 
nedostatak stonoteniskog centra,…  Polako smo se hvatali u koštac sa 
svim negativnim stvarima, neke smo pokrenuli ,neke smo započeli a 
veliki broj problema smo I rešili. Vratili su se najbolji igrači da igraju 
za reprezentaciju, pripreme I međunarodni turniri za sve naše 
selekcije su bile ispraćeni u najvećoj mogućoj meri spram finansijskih 
mogućnosti.   
Stonoteniski centar u Novom Sadu za žensku reprezentaciju je 
oformljen prvi put posle mnogo, mnogo godina sve sa ciljem da se 
podrže naše mlade I perspektivne igračice .  
Sva oprema koja je stigla nakon raskida ugovora sa TIBHAR-om je 
podeljena ,tada regionima, sa ciljem da se ravnomerno rasporedi po 
klubovima u cilju podrške I pomoći svima Vama. 
Od početka mog mandata stoni tenis je opet vraćen na TV posle 
mnogo godina odsustva. Direktni prenosi mečeva reprezentacije na 
SportKlub kanalu, reportaže, odloženi snimak ” Final Four ” turnira 
lige na RTS-u, kao I direktan prenos sa međunarodnog seniorskog 
prvenstva u udarnom terminu vratilo je naš stoni tenis na medijsku 
scenu.  
Broj klubova učesnika Super I Prve lige je povećan što je dovelo I do 
povećanja finansijske podrške klubovima od strane lokalnih 
samouprava! Omogućeno je našim igračima da igraju više liga u 
različitim Evropskim  državama. Tim potezom je prvenstveno data 
mogućnost za dodatnu zaradu igrača , kvalitetnije mečeva u 
inostranim klubovima a povrh svega toga kod nas je znatno 
unapređen kvalitet takmičenja. Toliko da u poslednje 2 godine veliki 
broj  izuzetno kvalitetnih stranih igrača igra za naše klubove I naša 
takmičenja ,pogotovo u muškoj konkurenciji, su po kvalitetu I 
neizvesnosti daleko bolja nego poslednjih 10-tak godina. 



LOŠA REPUTACIJA NA EVROPSKOJ I SVEDSKOJ SCENI: 
 

 
Iz situacije gde nismo imali nikakvu podršku niti uvažavanje na 
međunarodnoj sceni ( ETTU I ITTF ) napravili smo ogromne pozitivne 
korake. Vratili smo seniorski međunarodni turnir u Srbiju posle 12 
godina, sva juniorska međunarodna prvenstva su organizovana uz 
ogromno zadovoljstvo svih učesnika I pohvale od strane ETTU-a I 
ITTF-a. Na kraju, moj tim I ja smo dobili I organizaciju Evropskog 
prvenstva za mlade 2022. Takođe, potvrda rada ljudi u savezu I 
mene I je moje mesto u bordu direktora Svetske Stonoteniske 
Federacije ITTF-a. 
Ono što malo ko zna je da je naš STSS zvanično proglašen za jedan 
od petnaest ( 15 ) najboljih saveza od strane Svetske Stonoteniske 
Federacije ( ITTF )! 
 
 
 
 
 
 
NEGATIVNA SLIKA O NAMA UNUTAR MINISTARSTVA I 
OLIMPIJSKOG KOMITETA: 
 
 
Nakon ove četiri godine slika o STSS je nesumnjivo  poboljšana. 
Direktna komunikacija sa Ministarstvom  je ostvarena zahvaljujući 
dobrim ličnim odnosima. Finansijska podrška je znatno uvećana kao I 
podrška u daljim planovima u razvoju I ostvarenju rezultata naših 
takmičara. Mnogo snažnija I finansijski veća podrška, kao I 
razumevanje od strane Olimpijskog Komiteta  je ostvareno  velikim 
trudom tima na čijem sam čelu  poslednjih 4 godine. 
 
 
 



NARAVNO DA JE BILO I GREŠAKA 
 
Kažu naši stari, ” ko radi taj I greši ”. Ova krilatica se I nama desila. 
Do nekih grešaka se dolazilo usled neiskustva, pogrešnih poteza, 
pogrešnih procena ljudi sa kojima se sarađivalo,…  
Ono što je apsolutno istina I iza čega stojim zajedno sa svojim 
timom je da sve što je rađeno, rađeno je uz želju da se unapredi 
stoni tenis I uslovi za razvoj našeg sporta. Nikada, niti u jednom 
slučaju, nikakvi privatni interesi nisu bili prioritet niti su ostvareni. 
 
Mogli smo bolje I više  finansijski da ojačamo Savez. Tu pre svega 
mislim na pronalaženje generalnog sponzora koji bi nam dao više 
prostora I mogućnosti da realizujemo planove. Nažalost spletom 
okolnosti ( uključujući I Covid19 situaciju ) nismo uspeli da započete 
pregovore I uspešno okončamo. 
 
Organizaciono smo ”lutali” u više navrata.  
Tu pre svega mislim na ljude kojima je dato poverenje da učine nešto 
za stoni tenis. Pa smo tako došli u situaciju da ti ” ljubitelji I 
revolucionari ” našeg sporta pokažu svoje pravo lice. Početak je bio    
” čuveni ”meč između Novog Kneževca I Novog Sada, nastavilo se 
pokušajem suspendovanje sala Bačke Topole I Novog Kneževca bez 
utvrđenog činjeničnog stanja ( za šta postoje dokazi ) a sve od strane 
tadašnjeg rukovodioca takmičenja Milana Stanića. Nastavak je svima 
Vama poznat, zatvaranje sale u Novom Kneževcu usled                         
” dobronamerne I sportske” posete vatrogasne inspekcije….  
 
”Dobrotvori ” našeg sporta su imali i naredne akcije: skupštine na 
stepenicama , falsifikovanje pečata STSS-a, tužba sudu STSV-a tj. 
Milana Stanića kojom se zahteva da se novi statut I pravilo ” jedan 
klub- jedan glas” poništi .  
Sudska odluka je doneta I presuda je na strani STSS-a ( objavljena 
na sajtu STSS-a ) tako da svako od Vas ima pravo glasa I odlučivanja 
a ne predstavnici regiona u sastavu ” ujne, strine, šogori, komšiluk 
”… 



Akcije nažalost ne prestaju pa tako imamo I kreiranje nepodnošljive 
atmosfere u stonoteniskom centru u Novom Sada, ne saradnja u 
reprezentativnim akcijama, javno ucenjivanje  klubova uz koga 
moraju da budu ako misle na bilo kakvu pomoć od ” dobrotvora ”, 
laganje ,obmane pa čak I javne  pretnje … 
 
A kruna svega je raspodela sredstava od strane Ministarstva Sporta. 
 
Nažalost ,STSS nije mogao da rasporedi sredstva u vrednosti od 20 
000 000,00 RSD ( dvadeset miliona RSD ) samostalno nego je 
moralo da se prati uputstvo Ministarstva I da se sredstva raspodele 
na 8 klubova Super I Prve lige. Na predlog IO STSS-a o formiranju     
” fonda solidarnosti ” kako bi se pomoglo što većem broju klubova 
svih 8 klubova sa spiska su potvrdno reagovali I pismenim ( samo 1 
klub usmeno i to na sastanku IO STSS-a ) putem potvrdili da će 
dogovoreni deo sredstava uplatiti I tako pomoći što veći broj 
klubova u Srbiji. 
Nažalost , obećanje je ostalo samo na papiru I u rečima od strane 3 
kluba , STK NOVI SAD, STK BANAT I STK CRVENA ZVEZDA. Oni su 
sredstva zadržali za sebe !!!!! 
Ostalih 5 klubova su učestvovali u ” solidarnom fondu ” I na različite 
načine rasporedili sredstva kako bi što više Vas dobilo različite vrste 
pomoći. 
I gle čuda, BAŠ OVA TRI KLUBA OBEĆAVAJU PROSPERITET I 
PREPOROD STONOG TENISA U SRBIJI!!!!! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



PLANOVI: 
 

- NASTAVAK FINANSIJSKOG OJAČAVANjA SAVEZA: pre svega kroz 
pronalazak generalnog sponzora kao I veći broj sponzora koji bi 
ispratili akcije STSS-a. 
Nastavak organizacije međunarodnih turnira na kojima STSS 
ostvaruje redovan finansijski dobitak. 
Realizacija Evropskog Prvenstva 2022 na kojem očekujemo 
značajniju finansijsku I dobit kroz stonotenisku opremu  koja bi 
se pravilno rasporedila u svrhu ojačavanja klubova I 
potpomogla dalji razvoj I napredak stonog tenisa. 
 

- RAD SA MLADIMA : Poseban akcenat će biti stavljen na rad I 
razvoj naše dece na teritoriji cele Srbije . Minimum 1 zimske I 1 
letnje pripreme na kojima će učestvovati deca iz svih krajeva 
Srbije u saradnji sa Regionalnim Savezima.  
Takođe, oformiće se grupa stručnih lica, trenera, koja će na 
mesečnom nivou posećivati Vas klubove, pomagati Vam u radu 
I zajedno sa Vama podizati kvalitet naše dečice u kontinuitetu. 
 

- RAD SA TRENERIMA: pored seminara STSS će se baviti I 
usavršavanjem trenera po klubovima. Naša ideja je da ” tim ” 
trenera od strane STSS-a koju će činiti mladi I školovani treneri 
zajedno sa svojim ” starijim I iskusnijim ” kolegama redovno       
( na mesečnom ) nivou posećuje klubove I razmenjujući 
iskustvo I znanje sa svima Vama. 
Takođe, STSS će u saradnji sa Obrazovnim institucijama 
finansirati ( u potpunosti I delimično ) školovanje trenera kako 
bi mogli uspešnije da obavljaju rad sa igračima a sve u skladu sa 
Zakonom o Sportu. 
 
 
 
 
 



- AKTIVNOSTI NA MEDJUNARODNOM POLJU: kao što smo 
započeli tako želimo I da nastavimo. Organizacija turnira , 
međunarodnih kampova , Veteranskog Prvenstva Evrope 2025 
za koji smo se prijavili a sve u cilju popularizacije stonog tenisa I 
boljih uslova za rad I razvoj u Srbiji. 
Naravno, uspešna realizacija Evropskog Prvenstva za mlade 
2022 je zadatak koji moramo uspešno realizovati! 
 
 

- MEDIJSKA PROMOCIJA: nastavak saradnje sa RTS –om kao I sa 
ostalim medijskim kućama u cilju povratka I sve veće 
zastupljenosti stonog tenisa na medijskoj mapi. Aktiviranje 
STSS-a putem društvenih mreža u cilju poboljšanja promocije 
našeg sporta je neophodna u najkraćem roku. 
 

- RAD I RED: pre svega se tu misli na ” male, sitne ” propuste I 
kašnjenja u operativnim stvarima. Svako ko radi , počev od 
mene- Aleksandra Karakaševića, mora da uloži svoj maksimum I 
da odgovara za postupke I zadatke koji su mu povereni. 
Takođe, komunikacija između svih učesnika u sistemu STSS-a 
mora biti bolja I direktnija. 

 
- POVERENJE: nakon ove četiri  (4) godine , svima je jasno ko 

želi I ko radi u interesu stonog tenisa a ko samo o svom ličnom 
interesu razmišlja. Tim ljudi koji će činiti organe STSS-a 
zajedno sa mnom nikada nije, niti će lična korist biti interes. 
Interes mora, bio je I biće ,samo bolji, snažniji I uspešniji stoni 
tenis.  
 

- ODGOVORNOST: za sve gore navedeno ODGOVARAM SVOJIM  
IMENOM I PREZIMENOM. Tim ljudi koji je uz mene u 
potpunosti će preuzeti odgovornost za sve poslove koji su nam 
povereni I odgovarati I raditi u interesu stonog tenisa u Srbiji. 

 
 



 
Poštovani stonoteniseri, 
ne dozvolimo da naš sport krene pogrešnim pravcem. Zajedno smo 
se borili da stoni tenis opstane i unapredi se. Neko u lokalnoj 
sredini a neko na državnom i međunarodnom polju. 
 
Ne pristajte na laži, ucene, pretnje onih koji su svojim delima 
pokazali i dokazali da ih zanimaju samo i isključivo njihovi privatni 
interesi. 
Borio sam se i izborio da Vi, klubovi, imate pravo glasa i da aktivno 
učestvujete u razvoju našeg sporta. To pravo neće i ne može niko 
da Vam oduzme! 
 
Stonoteniski savez Srbije i predsednička funkcija istoimenog saveza, 
ne sme da bude okrenuta pojedincima i ličnim interesima manjine. 
Ne čine par ljudi i par klubova stoni tenis u Srbiji. 
Svi smo mi deo stonoteniske porodice i nama je u cilju da stoni 
tenis prosperira a samim tim i prosperitet svakog kluba koji 
doprinosi razvoju našeg sporta. 
To je moguće samo ako zajedno aktivno radimo i idemo ka tom 
cilju. 
 
Svako ko istinski želi da pomogne i ima sugestije kako unaprediti 
naš sport dobro je došao. 
Naša vrata su svima otvorena.  
 
 
ALEKSANDAR KARAKAŠEVIĆ 


